
Besluitenlijst Raad Eemnes
Datum 23-01-2023
Tijd 20:00 - 22:00
Locatie BEL-kantoor, Raadzaal 0.26
Voorzitter B.O.  Pouw
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig P. Seldenrijk (CDA), R. van Schaik (CDA), N. Bunt (CDA), E. Schade (VVD), 

M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), P. Defferding (D66), R. Kouwenhoven 
(DB), M.C.A. Riemens (DB), J. de Zeeuw (DB), R. Raben (DB)
Wethouders Reijn en Havinga

01 Opening
Afwezig is Burgemeester Van Benthem
Afwezig is wethouder Ten Have

02 Vaststellen agenda
Controleprotocol 2022 gaat van bespreekstuk naar hamerstuk i.v.m. tijdige 
beantwoording op vragen vanuit de commissie.

03 Vaststellen besluitenlijst d.d. 19 december 2022
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

04 Vragenhalfuur
Er zijn geen vragen ingediend

05 Hamerstukken

05.01 Kadernota Veiligheidsregio Utrecht 2024

05.02 Actualisatie algemeen delegatiebesluit

06.01 Controleprotocol 2022

06 Bespreekstukken

06.02 Verordening vertrouwenscommissie en benoeming leden
PvdA wil graag wat kleine aanpassingen aanbrengen in het 1e en laatste artikel 
om de verordening hierdoor wat duurzamer te maken d.m.v. het weghalen van 
een specifieke einddatum en te spreken over (her) benoeming burgemeester 
zonder toevoeging van de naam en datum herbenoeming.



VVD en D66 kunnen hier ook mee instemmen. 
Fracties van CDA en DB vinden het niet nodig en kunnen instemmen met het 
voorliggende voorstel.
De heer Defferding alsmede de griffier reageren op de vragen.
Het voorstel wordt ongewijzigd vastgesteld

06.03 Kadernota RUD (nagezonden 20-1-2023)
VVD de RUD ziet een taakuitbreiding bij de energietransitie en grote kansen 
voor uitbreiding van de taken. Zij gaan daarvoor specialisten aantrekken. Daar 
zijn al andere mensen uit organisaties mee bezig wat is hun doel dan daarbij? 
Ze willen in 2030 een partner zijn op energie gebied. Wat is het standpunt van 
Eemnes dat de RUD een nieuwe taak op zich gaan nemen?
PvdA RUD kijkt naar fusie met de OdrU. Wat zijn de consequenties hiervoor 
voor Eemnes want de Odru werkt niet voor Eemnes.
D66 er komt een tour langs de raden wellicht kunnen ze ook bij ons 
langskomen. We moeten wel goed de vinger aan de pols houden. Akkoord met 
de zienswijze.
DB sluit aan bij VVD en D66. Met betrekking tot de zienswijze goed om te 
kijken naar een fusie want dat kan kosten verlagen. Om nu al bedragen op te 
nemen voordat het onderzoek wordt gedaan is wel apart. Moet taakverzwaring 
meegenomen worden in de zienswijze?
CDA een nauwere samenwerking is aan te bevelen. Klopt het dat het de Odru 
met name rondom de stad Utrecht actief is. Het onvoorziene bedrag is nog 
leeg. Het lijkt dubbelop.
Men komt nog met aanvullende vragen over het onderwerp asbestsanering. 
Goed om de RUD uit te nodigen bij de commissie. De bemoeienis van de RUD 
met de energietransitie is inderdaad wel apart, zij gaan alleen over de bodem 
dus ziet niet zozeer een rol aangaande de energietransitie.
Wethouder Reijn beantwoord de vragen namens het college vanwege 
afwezigheid van wethouder Ten Have. Veel bedrijven moeten 
energiemaatregelen treffen en de RUD controleert hierop, er moet dus wel 
kennis zijn hierover. Een samenwerking met de OdrU is van belang hierbij. De 
kosten zijn elk jaar een vraagteken. 
Verzoek wordt gedaan aan de RUD om extra uitleg te geven over de taak 
energietransitie als ze bij ons langskomen.
VVD het is geen bevredigend antwoord dat e.e.a. wordt doorgegeven aan de 
verantwoordelijk wethouder.
PvdA wij doen niet mee met de Odru dus als ze gaan fuseren is het wel 
ingewikkeld. Waarom zitten we nu al niet bij de Odru.
CDA er wordt nu geld gevraagd voor de vaste lasten en ook een bedrag voor 
de variabele kosten klopt dat? Als je minder uren afneemt dan betaal je daar 
evengoed voor, dat lijkt niet juist. Waarom samenwerking met de OdrU en niet 
met een andere partij. Dat onderzoek mag wel breder getrokken worden, het is 
een uitvoeringsdienst dat is overal hetzelfde.
Wethouder geeft aan dat provincies zelf gekozen hebben voor meerdere 
omgevingsdiensten voor verschillende provincies. Dat wil men nu wat 
terugbrengen en samenwerking zoeken. 2x een miljoen is bestemd voor vaste 
uren die we elk jaar vast afnemen en per jaar bekijken we welke variabele uren 
we inschatten af te gaan nemen. Per saldo komen we uit op 2 miljoen.
De RUD wordt uitgenodigd voor een presentatie (toezegging)
Voorstel wordt ongewijzigd vastgesteld

07 Sluiting 20.40 uur.



Vastgesteld in de openbare vergadering van 20 februari 2023.

A.H. de Graaf-Gerrits R. van Benthem RA
Griffier Burgemeester


